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PROTOKÓŁ 
z posiedzenia 39/17 

Komisji Finansów i Mienia Województwa 
Sejmiku Województwa Opolskiego 

w dniu 19 grudnia 2017r. 
 
Rozpoczęcie – godz. 900 
 
Lista obecności członków komisji w załączeniu. 
Posiedzenie odbyło się w siedzibie Urzędu Marszałkowskiego Województwa Opolskiego. 
 
Obrady prowadził ZBIGNIEW ZIÓŁKO – Przewodniczący Komisji Finansów i Mienia 
Województwa. 
 
PORZĄDEK OBRAD: 
1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2017-2022. 
2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Województwa 

Opolskiego na 2017 rok. 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie  uchwalenia planu pracy Sejmiku 

Województwa Opolskiego na 2018 rok. 
4. Propozycje do planu pracy Komisji na 2018 rok. 
5. Sprawy różne. 

 
*  *  * 

 
ZBIGNIEW ZIÓŁKO , Przewodniczący Komisji Finansów i Mienia Województwa 
przywitał członków Komisji i zaproszonych gości. 
Stwierdził quorum. Poinformował o wprowadzeniu do porządku obrad dodatkowego punktu: 
- zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/270/2016 Sejmiku 
Województwa Opolskiego z dnia 20 grudnia 2016r. w sprawie konsultacji wojewódzkich 
dotyczących Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego Województwa Opolskiego. 
Porządek obrad posiedzenia wraz ze zmianą został przyjęty jednogłośnie. 

 
*  *  * 

 
Ad. 1.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIII/270/2016 Sejmiku 
Województwa Opolskiego z dnia 20 grudnia 2016r. w sprawie konsultacji wojewódzkich 
dotyczących Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego Województwa Opolskiego. 
 
A.KURDEJ-MICHNIEWICZ (z-ca dyrektora Departament Or ganizacyjno-Administracyjnego) 
– omówiła projekt przedmiotowej uchwały – w załączeniu XXXVI sesji Sejmiku Województwa 
Opolskiego. 
 
J.NIEDŹWIECKI (członek Komisji)  – to już było na ostatniej Komisji. 
 
A.KURDEJ-MICHNIEWICZ  – na wszystkich komisjach. 
 
J.NIEDŹWIECKI  – więc dlaczego to omawiamy jeszcze raz? 
 
Z.ZIÓŁKO  – o budżecie obywatelskim nie było.  
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S.MAZUR (Skarbnik Województwa Opolskiego) – był program współpracy z organizacjami 
pozarządowymi. 
 
Z.ZIÓŁKO  – dlatego właśnie mówię. Było organizacje pozarządowe a teraz jest budżet obywatelski. 
Czy są jeszcze pytania? – nie było. 
 

GŁOSOWANIE   –   JEDNOGŁOŚNIE „ZA”  
 
***WNIOSEK***  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały nr XXIII/270/2016 Sejmiku Województwa Opolskiego z dnia 20 grudnia 2016r. w 
sprawie konsultacji wojewódzkich dotyczących Marszałkowskiego Budżetu Obywatelskiego 
Województwa Opolskiego. 
 
 
Ad. 2.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
na lata 2017-2022. 
Ad. 3.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Województwa Opolskiego 
na 2017 rok. 
 
S.MAZUR (Skarbnik Województwa Opolskiego) – omówił projekty przedmiotowych uchwał –               
w załączeniu XXXVI sesji Sejmiku Województwa Opolskiego. 
 
Z.ZIÓŁKO  – czy są pytania do przedstawionych projektów uchwał? – nie było. 
Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2017-2022? 
 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 4    „PRZECIW” - 1     „WSTRZYMAŁO SI Ę” - 0 

 
Z.ZIÓŁKO  – kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 
Województwa Opolskiego na 2017 rok? 
 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 4    „PRZECIW” - 1     „WSTRZYMAŁO SI Ę” - 0 

 
***WNIOSEK***  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2022. 
 
***WNIOSEK***  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 
budżetu Województwa Opolskiego na 2017 rok. 
 
 
Ad. 4.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Sejmiku 
Województwa Opolskiego na 2018 rok. 
 
Z.ZIÓŁKO  – omówił przedmiotowy projekt uchwały – w załączeniu XXXVI sesji Sejmiku 
Województwa Opolskiego. Czy są jakieś pytania bądź propozycje tematów do planu? – nie było. 
Kto jest „za” pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 
 

GŁOSOWANIE 
„ZA” - 4    „PRZECIW” - 0     „WSTRZYMAŁO SI Ę” - 1 
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***WNIOSEK***  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia planu pracy Sejmiku Województwa opolskiego na 2017 rok. 
 
 
Ad. 5.  
Propozycje do planu pracy Komisji na 2018 rok. 
 
Z.ZIÓŁKO  – w tym punkcie jak co roku prośba o przesyłanie propozycji tematów do ujęcia w planie 
pracy Komisji na 2018 rok. 
 
A.BUŁA (członek Komisji/ Marszałek Województwa) – musimy poczekać przyjęcie ustaw o 
samorządzie i zmian, które będą, dlatego że jeżeli wejdzie ten pomysł z raportowaniem stanu 
województwa przez Zarząd w maju, to na pewno nasza Komisja będzie w to mocno zaangażowana.  
 
Z.ZIÓŁKO  – bez finansów się nie obejdzie. 
 
A.BUŁA  – tak. Ale jeszcze nie znamy szczegółów. Dopiero wczoraj okazało się, że oprócz 
czerwcowego absolutorium będziemy jako Zarząd zobowiązani do złożenia takiego raportu o stanie 
województwa, raportu z realizacji poszczególnych strategii. Ale to tyle na ten temat bo tak wygląda 
ten zapis, i nic więcej nie możemy powiedzieć. 
 
Z.ZIÓŁKO  – jeżeli ten zapis będzie i będzie więcej szczegółów, to pewnie w okolicach marca/ 
kwietnia lub na komisji przed sesją majową będzie się to musiało pojawić. Dziękuję. 
 
 
Ad. 6.  
Sprawy różne. 
 
Z.ZIÓŁKO  – czy w tym punkcie ktoś chciałby poruszyć jakieś dodatkowe sprawy? 
 
S.TUBEK (członek Komisji) – czy w jakiś sposób jesteśmy przygotowani jako samorząd do doraźnej 
pomocy finansowej dla szpitali. 
 
A.BUŁA  – w kontekście? 
 
S.TUBEK – w kontekście żądań płacowych i faktu że nie będzie  wyższego finansowania świadczeń 
zdrowotnych w przyszłym roku. A nawet wygląda na to, że ponieważ ryczałty ulegną obniżeniu ze 
względu na niewypracowanie kontraktów, to finansowanie będzie mniejsze. 
 
A.BUŁA  – trudno to nazwać w tym momencie pomocą doraźną. Gdybyśmy weszli w coś takiego to to 
nie byłaby pomoc jednorazowa tylko musiałaby być to pomoc w jakiś sposób stała. Tego 
zdefiniowanego nie mamy. Na chwilę obecną zapewniamy wkłady własne dla naszych szpitali i dla 
szpitala klinicznego do wszystkich projektów unijnych. Jest to na chwilę obecną kwota umożliwiająca 
pozyskanie 52mln zł w różnego rodzaju projektach. Nie mamy jeszcze tego ostatniego naboru, który 
był we wrześniu. 
 
S.MAZUR – w 2018 będą kolejne rozstrzygnięcia. 
 
A.BUŁA  – my jakby złożyliśmy taką obietnicę, że wszystkie szpitale nasze otrzymają ewentualne 
wsparcie na wkłady własne. To jest ta szansa dla szpitali związana z funduszami europejskimi. 
Uczciwie trzeba powiedzieć, że nie mamy ani zaplanowanych środków ani nie spodziewaliśmy się, że 
taka sytuacja będzie jeśli chodzi o lekarzy. 
 
S.TUBEK – tu nie chodzi tylko o lekarzy, również o pielęgniarki. 
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A.BUŁA  – tak. Ale taki wysiłek swój finansowy skupiliśmy na tym żeby zapewnić wkłady własne. 
Myślę, że to będzie około 90mln jeśli chodzi o inwestycje w szpitalach naszych wojewódzkich i w 
szpitalu klinicznym. 
 
Z.ZIÓŁKO  – czy to wszystko? – nie było więcej zgłoszeń. Dziękuję. 
 

*  *  *  
 
Na tym Przewodniczący Komisji zakończył dyskusję, podziękował członkom Komisji                               
i przybyłym gościom za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 
 
 

*  *  *  
 
Zakończenie – godz. 930 
Czas trwania posiedzenia – 30 minut  
 
 
           

         Przewodniczący Komisji 
Finansów i Mienia Województwa 

 
        ZBIGNIEW ZIÓŁKO 

 


